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Zápis č. 02/2015 z jednání Místní komise Štěpnice ze dne 16.02.2015 
 

Přítomni: Mgr. Martykánová, PhDr. Brázda, Mgr. Čoupek, PhD., Bc. Dostálek,  
p. Víchová, Mgr. Pavlicová, p. Prachman, p. Střelcová 
 
Omluven: p. Dobeš 
 
Zahájení:  15:30 hod. 
Ukončení: 17:45 hod. 
 
Návrh programu jednání: 
1. Zahájení jednání, schválení programu 
2. Návštěva pobočky Knihovny BBB ve Štěpnicích 
3. Diskuze, různé 
4. Závěr 

 
 
1. Zahájení 
 
Předsedkyně MK zahájila jednání v 15:30 hod., program jednání byl schválen 
jednohlasně.  
 
2. Návštěva pobočky Knihovny BBB ve Štěpnicích 
 
Informace o pobočce knihovny sdělil ředitel Knihovny BBB Mgr. Radovan Jančář.  
Jedná se o nejstarší pobočku knihovny, patří k občanské vybavenosti sídliště od 
80. let, otevřeno 3x týdně, profesionální pobočka, 13tis. svazků, parametry středně 
velké knihovny.  
 
Přínos pobočky:  
• Pořádání besed pro dospělé i děti, besedy pro děti také ve spolupráci se ZŠ – 

získávání nových čtenářů.  
• Bezplatný přístup k internetu – 2 PC, plánováno rozšíření o další PC.  
• Servisní knihovna pro Domov pro seniory. 
• Virtuální akademie 3. věku prostřednictvím PC. 
 
Nedostatky:  
• Havarijní stav oken – při otevření hrozí nebezpečí vypadnutí některých oken, jiná 

nejdou zavřít, okna jsou špatně těsnicí – možnost vzniku plísní, jak tomu bylo na 
pobočce na NS Morava. 

• Umístění v patře – v zimě špatný přístup, kluzké schodiště, nedostatečné 
osvětlení schodiště.  

• Vstupní prostor pobočky – nevzhledný stav 
Členové komise navrhli úpravu vstupního prostoru, umístění vývěsek pro 
informování občanů. 
Mgr. Jančář upozornil, že tento vstupní prostor není ve výpůjčce knihovny a je 
užíván společně s vedlejší provozovnou - barem.  
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V rámci diskuze členové komise konstatovali, že celkový stav budovy č.p. 1156 je 
neutěšený. Objekt má pro sídliště Štěpnice zásadní strategickou funkci a město UH 
by mělo podpořit jeho zachování a hledat možnosti jak objekt co nejdříve kultivovat.  
 
Usnesení č. 1/2015 ze dne 16.02.2015 
 
MK Štěpnice po projednání: 
  
1. žádá RM o přesun rekonstrukce budovy č.p. 1156 ve Štěpnicích v rámci 

zásobníku kapitálových výdajů na dřívější dobu (nyní plánováno na r. 2020) tak,  
aby rekonstrukce byla zahájena do konce tohoto volebního období  
podnět vedení města 
 

2. doporučuje RM hledat prostřednictvím odboru APR dotační titul na rekonstrukci 
budovy č.p. 1156 ve Štěpnicích  
podnět vedení města 
 

3. žádá o odstranění havarijního stavu schodiště, vč. instalace nových 
bezpečnostních madel a osvětlení 
podnět SMM 

 
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0 
Usnesení bylo přijato jednohlasně. 
 
3. Diskuze, různé 
 
1/2/15/ŠT – setkání členů MK Štěpnice s veřejností - předsedům místních komisí byl 
zaslán dopis od starosty města se žádostí o uspořádání setkání členů komise 
s veřejností. Smyslem tohoto setkání by bylo seznámit občany místních částí 
s činností MK a jejími členy. 
Pokud by komise s uspořádáním setkání souhlasila: 
- komise by navrhla termín setkání, ten by byl následně konzultován s asistentkou 

p. starosty (termín může a nemusí být totožný s naplánovaným jednáním místní 
komise), 

- komise by si sama sestavila program setkání – na úvod by byly projednány 
hlavní problémy místní části za přítomnosti vedoucích odborů, pak by 
následovala diskuze, 

- setkání s občany by řídil předseda místní komise, případně jím pověřený člen 
komise,  

- p. starosta by se setkání zúčastnil jako host, 
- informace o setkání by měla dát komise na vědomí občanům obvyklým 

způsobem v dané části. 
Závěr: MK Štěpnice navrhuje termín pro konání setkání s veřejností na pondělí 
18.05.2015 v 17:00 h – podnět KST  
 
2/2/15/ŠT – předávání podkladů pro jednání komise prostřednictvím složky na 
portále města - jedná se o neveřejnou složku, která je přístupná pouze daným 
členům komise, a to po přihlášení do portálu. Přístupové údaje budou předány 
jednotlivým členům komisí vždy až ve chvíli, kdy komise projeví zájem o tento 
způsob předávání podkladů. 
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Závěr: Bude projednáno na dalším jednání MK. 
 
4. Kontrola zápisu ze dne 19.01.2015 
 
1/1/15/ŠT - bezbariérová trasa Štěpnice-autobusové nádraží (I. etapa Štěpnice-ul. 
Husova podchod - pod tratí ČD) - žádost o nové informace (harmonogram) 
k dotačnímu řízení  
Odpověď APR: V pondělí 5.1.2015 byla odeslána žádost o dotaci na 1. část 
bezbariérové trasy „Štěpnice – autobusové nádraží“ zahrnující ulici Husovu. Zda 
město UH uspěje, bude známo na přelomu měsíců březen – duben.  
Žádost byla poprvé podána loni, ale nebyla schválena. Po nutném dopracování PD 
(bylo konzultováno na SFDI) ovšem došlo k navýšení rozpočtu ze 7,1 mil. Kč na 
aktuálních 8,1 mil. Kč. Nový rozpočet obsahuje i nemalé tzv. nezpůsobilé výdaje 
(celkem za 1,2 mil. Kč), a přestože žádost o dotaci byla nastavena na max. možnou 
výši (tj. 85 % ze způsobilých výdajů, tedy požadavek 5,8 mil. Kč), vlastní financování 
činí 2,3 mil. Kč. 
Oficiálně tak chybí nyní v rozpočtu 1,3 mil. Kč, ale je sjednáno, že chybějící částka 
bude dofinancována z rozpočtu odboru dopravy. Navíc veřejnou soutěží se dá 
očekávat výrazné snížení předpokládaných nákladů. 
 
Další informace ze žádosti: 
 
Délka budované trasy: 410 m (po obou stranách) 
Financování 
Položka Náklady (Kč) vč. 

DPH 
Celkové náklady 8.045.670,55 
Způsobilé výdaje 6,823.921,50 
Požadovaná výše 5,800.000,00 
Vlastní 
financování 

2,245.670,55 

 
Harmonogram 
Událost Termín 
Vyhlášení VZ 04/2015 
Ukončení VZ 08/2015 
Začátek 
realizace 

08/2015 

Konec realizace 11/2015 
Kolaudace 12/2015 
ZVA 02/2016 
Akce je součástí schváleného záměru bezbariérové trasy 2014-2015 Řídícím 
výborem Národního rozvojového programu mobility pro všechny. V příštím roce je 
naplánována realizace 2. úseku celé trasy, tj. od „myší díry“ po autobusové nádraží. 
Dle studie je předpokládaná cena 2. úseku 4,1 mil. Kč vč. DPH. V tuto chvíli jsou 
zahájeny přípravy na PD. 
 
2/1/15/ŠT – využití centrálního parkoviště Uherskohradišťské nemocnice pro 
obyvatele sídliště Štěpnice – MK navrhuje vyvolat jednání vedení města s vedením 



 
 

Strana 4 
 

nemocnice k možnosti bezplatného využívání parkoviště ve večerních a nočních 
hodinách obyvateli sídliště Štěpnice – podnět Ing. Procházka, zůstává ve 
sledování 
 
3/1/15/ŠT – realizace usnesení č. 28/2014 ze dne 23.06.2014 – MK Štěpnice žádá o 
informaci k realizaci usnesení v jednotlivých bodech  
Usnesení č. 28/2014 ze dne 23.06.2014 
MK Štěpnice doporučuje RM převod finančních prostředků z rozpočtu MK do 
rozpočtu odboru životního prostředí ve výši 154tis. Kč na: 
1. Nákup 10 ks nových laviček – 60tis. Kč 
2. Doplnění 6 ks odpadkových košů – 24tis. Kč (oproti pův. návrhu OŽP doplněno 

o 2 odpadkové koše u nově opravených hřišť u domů č.p. 1163 a č.p. 1160) 
3. Nákup 3 ks odpočinkových posezení (stoly s lavicemi) – 30tis. Kč (instalace 

k dětskému hřišti Albert, k Moravě, k Olšávce) 
4. Zpracování projektové dokumentace na rekonstrukci dětského sportovního hřiště 

za blokem č. 1 (za čp. 1038). Jedná se o poslední hřiště, které nebylo opraveno. 
- 40tis. Kč  
 

Odpověď OŽP:  
Ad 1. Lavičky nakoupeny, během března - dubna instalace. 
Ad 2. Odpadkové koše byly již instalovány. 
Ad 3. Posezení je objednáno již od října, z důvodu dlouhodobé nemoci stolaře stále  
          nebylo dodáno. OŽP zajišťuje. 
Ad 4. Dokumentace se dopracovává. Měla by být hotová do konce března. 
 
4/1/15/ŠT – digitalizace kamerového systému – dotaz na průběh realizace 
Odpověď MP: V letošním roce 2015 proběhne  revitalizace  „Městského kamerového 
dohlížecího systému“, což se  týká  přechodu z analogového vysílání na digitální 
v rámci všech kamerových bodů města Uherské Hradiště. 
 
5/1/15/ŠT – napojení 2. kruhového objezdu u nemocnice pro chodce – chybí chodník  
Odpověď OD: Druhý kruhový objezd s navazujícím vjezdem je hlavním vjezdem do 
areálu nemocnice, nelze tedy očekávat, že u vjezdu do nemocnice bude i 
komunikace pro pěší. Hlavní vstup do nemocnice je situován necelých sto metrů ve 
směru ke společnému vjezdu a vchodu původnímu. Na ten navazuje několik 
komfortních komunikací pro pěší a cyklisty ze všech směrů, tedy jak z města, tak od 
Štěpnic.  
 
6/1/15/ŠT – parkování na plochách zeleně – před hlavním vchodem ZŠ Za Alejí, 
u domu č.p. 1013, 1017, u zadní brány ZŠ Za Alejí – žádost o častější kontroly 
Odpověď MP: K uvedené záležitosti uvádíme, že v roce 2014 jsme v ulici Za Alejí 
tento problém neoprávněného záboru zaznamenali a řešili asi 74x. 
Připomínku MK Štěpnice bereme jako podnět pro práci  městské policie v novém 
roce a na tuto skutkovou podstatu se zaměříme.   
  
7/1/15/ŠT – parkování na travnaté ploše u hlavního vchodu do ZŠ Za Alejí – dotaz, 
zda se neuvažuje o rozšíření stávající parkovací plochy o tuto plochu  
Odpověď OD: Odbor dopravy o rozšíření parkovací plochy neuvažuje a nemá je 
naplánováno v rozpočtu. Řešení je ale technicky možné a s ohledem na omezené 
možnosti parkování u školy by bylo přínosem. Výstavba by si vyžádala stavební 
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povolení a rozšíření by přineslo přibližně 6 parkovacích míst, odhad nákladů je cca 
180 tis. Kč. 
 
8/1/15/ŠT – oprava chodníku podél NS k přechodu v ul. Zahradní – žádost o 
vyčíslení finančních nákladů  
Odpověď OD:  
Rekonstrukce chodníku u ul. Zahradní skýtá několik možností realizace: 
A) Oprava současného stavu (ve stávající šířce) – náklady cca 170.000 Kč včetně 

DPH. 
B) Oprava s rozšířením na 3m – nutná PD a příslušné stavební povolení – náklady 

cca 300.000 Kč včetně DPH a ceny projektu. 
C) Oprava s rozšířením na 3m a zpomalovacím prvkem na vozovce (viz sousední 

přechod) – nutná PD a příslušné stavební povolení – náklady cca 500.000 Kč 
včetně DPH a ceny projektu. 

Jako nejvhodnější z pohledu bezpečnosti silničního provozu se jeví varianta C, tedy 
kompletní řešení s rozšířením chodníku, které umožní řidiči daleko dříve 
zaregistrovat školáka vycházejícího od školy, který je skrytý za plotem. 
Varianta C: 

 

 
Další jednání komise se uskuteční dne 16.03.2015 v 15:30 hod. v Galerii Slováckého 
muzea. 
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Jednání se zúčastní Ing. Pavel Šupka (APR) s prezentací vítězné soutěžní práce z 
ideové urbanistické soutěže „Přeměna části bývalé nemocnice na město“. 
Na jednání budou přizváni zástupci odborů OD a OŽP - informace o společné 
spolupráci na Revitalizaci veřejného prostoru Štěpnice. 
 
 
 
Zapsala: Martina Hadašová 
 
 
Ověřila: Mgr. Marie Martykánová, předsedkyně komise  
 
 
 


